
Crna Gora
SAVJET AGENCIJE ZA ELEKTRONSKE MEDIJE 

Broj: 01-1654/1 
Podgorica, 18.10.2022. godine 

Z A P I S N I K  

sa 326. sjednice Savjeta, održane 18. oktobra 2022. godine

Trista dvadeset i šesta sjednica Savjeta Agencije za elektronske medije (u daljem tekstu: 
SAEM) je počela u 11 sati.

Sjednici su prisustvovali članovi:

1. Dr Branko Bošković,
2. Edin Koljenović,
3. Rajko Todorović,
4. Milan Radović i
5. prof. dr Andrijana Nikolić.

Pored navedenih, sjednici SAEM-a prisustvovali su i: Nikola Ivanović -  v.d. direktora,
Jadranka Vojvodić, Sunčica Bakić -  pomoćnice direktora, Elvira Ceković - rukovoditeljka službe za
odnose sa javnošću i opšte poslove, Marina Mugoša-Lazarević -  savjetnica direktora za pravne 
poslove i Ranka Novaković - sekretarka SAEM-a.

Sjednicom SAEM-a predsjedavao je predsjednik dr Branko Bošković.

Rad sjednice pratili su mediji.

Usvojen je sljedeći

DNEVNI RED:

1. Zapisnik sa 325. sjednice;

2. Zahtjev Upravnog suda Crne Gore U br.7745/2022;

3. Konkurs za direktora AEM;

4. Predlog pravilnika o raspodjeli sredstava iz fonda za podsticanje pluralizma i raznovrsnosti

medija namijenjenih komercijalnim i neprofitnim elektronskim medijima;

5. Mišljenje AEM o prilogu emitovanom 19. septembra na jutarnjem programu TV Happy i

6. Razno.

a) Aktivnosti AEM.
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• Tačka 1: Zapisnik sa 325. sjednice 

Zaključak:

Usvojen je zapisnik sa 325. sjednice.

• Tačka 2: Zahtjev Upravnog suda Crne Gore U br.7745/2022

Upravni sud Crne Gore je dostavio zahtjev povodom povodom tužbe „Telemach Crna Gora" 
d.o.o. radi poništaja Rješenja SAEM-a br. 01-948/5 od 05.08.2022. godine.

VD direktor Nikola Ivanović je predstavio predlog teksta odgovora i predlaže da SAEM 
usvoji tekst odgovora čime se odbija kao neosnovan tužbeni zahtjev tužioca „Telemach Crna Gora" 
d.o.o.

Zaključak:

Jednoglasno se usvaja tekst odgovora povodom tužbe „Telemach Crna Gora" d.o.o. radi 
poništaja Rješenja SAEM-a br. 01-948/5 od 05.08.2022. godine.

• Tačka 3: Konkurs za direktora AEM

SAEM je na 321. sjednici, održanoj 30. avgusta, shodno zakonskoj regulativi, imenovao 
vršioca dužnosti iz reda zaposlenih Nikolu Ivanovića. Zaključak sa tadašnje sjednice je bio da 
shodno zakonu mandat vršioca dužnosti će trajati najduže šest mjeseci i u tom periodu će biti 
sproveden konkurs za izbor direktora. Dr Branko Bošković je predložio da se konkurs raspiše 
naredni dan i da traje mjesec dana. AEM je dostavila predlog teksta konkursa.

Rajko Todorović smatra da nije vrijeme da se uđe u proceduru izbora direktora iz više 
razloga jer su u toku su izbori, v.d. direktora može da bude šest mjeseci i smatra da treba sačekati 
barem mjesec dana sa raspisivanjem konkursa.

VD direktor Nikola Ivanović je kazao da je u toku izrada set medijskih zakona i smatra da 
konkurs treba što prije raspisati jer kada se usvoje zakoni u AEM treba da bude direktor u punom 
mandatu.

Prof. dr Andrijana Nikolić traži da u tekstu konkursa „pet godina radnog iskustva" se dokaže 
fotokopijom radne knjižice ili ugovorom o djelu.

Milan Radović podržava da se traženi uslovi konkretizuju, odnosno da se jasno napiše koja 
su dokumenta potrebna na osnovu zakonom propisanih uslova.

Zaključci:

Tekst konkursa detaljnije dopuniti sa traženom dokumentacijom. Zadužuje se AEM da na 
osnovu zaključaka ispravi tekst javnog konkursa za sljedeću sjednicu.

• Tačka 4: Predlog pravilnika o raspodjeli sredstava iz fonda za podsticanje pluralizma 
i raznovrsnosti medija namijenjenih komercijalnim i neprofitnim elektronskim 
medijima

Dr Branko Bošković je kazao da je SAEM nekoliko puta naglašavao potrebu da se pravilnik 
unaprijedi zahvaljujući iskustvima koja su proizišla iz prve raspodjele sredstava u cilju efikasnijeg 
pružanja podrške emiterima i kako bi se pojednostavio postupak podnošenja prijava/zahtjeva na 
konkurs. SAEM je pozvao sve emitere i samoragulatorna tijela da dostave svoje komentare i 
sugestije i tada su pristigla komentara od dva emitera koje stručne službe AEM razmotrile. Takođe, 
SAEM je tražio od poreskog organa mišljenje u vezi protokola o reprogramu duga. Do početka 
sjednice odgovor nije stigao.
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SAEM je prošao kroz komentare i sugestije AEM sa ciljem da se pojednostavi, bolje 
precizira i pojasni postupak podnošenja prijava i potrebne dokumentacije.

Jednoglasno se usvaja Predlog pravilnika o raspodjeli sredstava iz Fonda za podsticanje 
pluralizma i raznovrsnosti medija namijenjenih komercijalnim i neprofitnim elektronskim medijima. 
Saglasno Zakonu o elektronskim medijima tekst predloga pravilnika će biti objavljen na veb-sajtu i 
upućen na javnu raspravu do 4. novembra 2022. godine.

• Tačka 5: Mišljenje AEM o prilogu emitovanom 19. septembra na jutarnjem programu 
TV Happy

Na prošloj sjednici v.d. direktora Nikola Ivanović je kazao da će dostaviti mišljenje AEM o 
prilogu emitovanom 19. septembra na jutarnjem programu TV Happy.

Zadužuje se AEM da dostavi mišljenje za sljedeću sjednicu.

• Tačka 6: Razno

a) Aktivnosti AEM

Agencija za elektronske medije je u saradnji sa Misijom OEBS-a u Crnoj Gori raspisala 
konkurs ,,MOC MEDIJSKE PISMENOSTI" za sve osnovne i srednje škole. Konkurs AEM za medijsku 
pismenost je produžen je do sjutra, 19. oktobra. Članica prof. dr Andrijana Nikolić koja je i 
osmislila ovaj projekat je članica komisije za vrednovanje prijava.

Dr Branko Bošković je najavio za sljedeću sjednicu realizaciju javnog konkursa za dodjelu 
prava na pristup kapacitetu multipleksa prve DVB-T2 mreže sa nacionalnim pokrivanjem (MUX 1) i 
javnog konkursa za dodjelu prava na emitovanje radijskih programa.

Sjednica je završena u 12.50 sati.

Zaključci:

Zaključak:

Zapisnik sastavila 
Ranka Novaković

Predsjednik
rije za elektronske medije
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